
Datum: 22 maart 2021
Betreft: Schriftelijke vragen over: de omgevingsdienst
conform artikel 39 reglement van orde

Geacht college,

Aanleiding
In de Politieke Markt van 2 maart 2021 heeft u de Kaderbrief 2022 inzake de begroting 2022 
van de Omgevingsdienst IJsselland aan de Raad voorgelegd. Tijdens de bespreking heeft de 
heer De Vries, burgerraadslid van D66, de vraag gesteld of de komende bestuursvergadering 
van de omgevingsdienst (4 maart 2021) openbaar is, zodat hij deze vergadering zou kunnen 
bijwonen. Uw college gaf als antwoord dat de vergadering van 4 maart 2021 niet openbaar 
was.
Vervolgens heeft de heer De Vries informatie ingewonnen bij de omgevingsdienst. Nadat de 
vergadering had plaatsgevonden vernam hij dat de vergadering wel degelijk openbaar was. 
Sterker nog de secretaris van de Gemeenschappelijke Regeling Omgevingsdienst IJsselland 
was verheugd inzake de getoonde interesse. 
Rond dezelfde tijd is er een belangrijk rapport verschenen van de onderzoekscommissie (in 
opdracht van het Rijk) onder leiding van de heer Jozias van Aartsen. Uit dit rapport blijkt dat 
de omgevingsdiensten niet goed functioneren.
Kort samengevat luidt de conclusie: De diensten kunnen niet onafhankelijk werken hebben 
vaak onvoldoende bevoegdheden en kennis om goed te kunnen ingrijpen. Dat is niet alleen 
schadelijk voor het milieu en de volksgezondheid.

Overwegingen
D66 verwacht door het college naar waarheid te worden geïnformeerd. Dit blijkt echter niet 
het geval te zijn.
D66 maakt zich zorgen over de mogelijke gevolgen van het niet functioneren van de 
omgevingsdiensten voor de inwoners van de gemeente Steenwijkerland.

Het roept bij D66 de volgende vragen op:
1. Wat is de reden dat uw college onjuiste informatie aan de (burger)raadsleden heeft 
verschaft?
2. Waarom heeft het college de raad niet geïnformeerd over de impact van het 
onderzoeksrapport voor de gemeente Steenwijkerland?
3. Zijn er nog meer zaken op het terrein van de werkzaamheden van de omgevingsdienst 
waarover het college de raad (nog) niet heeft geïnformeerd?
4. En zo ja, waarom wordt de raad niet op de hoogte gehouden?

Met vriendelijke groeten,
Emmy Elgersma
Fractie D66


